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واحد صفحه آرایی روزنامه خراسان 
سفارش می پذیرد

 مائده کاشیان  

مستند  راوی  خیابانی  ــواد  ج
»حماسه ملبورن« بوده است. 
این مستند که به صعود تیم ملی 
فوتبال ایــران به جــام جهانی 
استرالیا  ــا  ب ــازی  بـ و   1998
می پردازد، دوشنبه هفته آینده ساعت 23 روی 

آنتن شبکه یک می رود.

ملیکا زارعــی در برنامه رادیویی 
»عصر صبا« گفته در سریال »مهر 
خاموش« و »متهم گریخت« بازی 
کرده، اما الان می خواهد مجری 
برنامه کودک باشد، چون دوست 
دارد با »خاله شادونه« در ذهن کودکان ماندگار شود.

عادل فردوسی  پور منعی برای 
حضور در تلویزیون و اجــرای 
پیمان  نـــدارد.   »90« برنامه 
جبلی دیروز در پاسخ به پرسش 
تاکید  ملت،  خانه  خبرگزاری 

کرد که موضع او در قبال این مجری و برنامه  ساز 
تغییری نکرده است.

رامــتــیــن خــداپــنــاهــی بــه زودی 
ــال تــاریــخــی »گیلدخت«  ــری س
ساخته مجید اسماعیلی را روی 
آنتن خواهد داشت. این مجموعه 
در 65 قسمت ساخته شده و جعفر 

دهقان و حبیب دهقان نسب از بازیگران آن هستند.

حبیب خزایی فر آلبوم موسیقی 
ــاری« اثر  متن سریال »زخــم ک
را  ــان  ــدوی ــه م محمدحسین 
منتشر کــرد. این آلبوم شامل 
22 قطعه است که در سریال 

پخش شده. خزایی  فر در سینما نیز با مهدویان 
همکاری داشته است.

چهره ها و خبر ها

زنده یاد علی انصاریان از فردا با 
فیلم »رمانتیسم عماد و طوبا« به 
کارگردانی مهدی صباغ زاده 
به سینما می آید. سارا بهرامی 
راوی این فیلم عاشقانه است و 
الناز حبیبی و حسام محمودی نقش زوج قصه 

را ایفا کرده اند.

وحید رهبانی از امــروز ساعت 
ــازپـــخـــش ســـریـــال  ــا بـ ــ 18 ب
ــای گـــروهـــان بــال«  ــه ه ــچ »ب
ساخته عبدالرحمان شلیلیان 
در شبکه آی فیلم دیده می شود. 

شهرام قائدی، کاوه خداشناس و محمد حاتمی 
نیز دراین  سریال حضور دارند.

فیلم روز

   مصطفی قاسمیان 

یکی از برنامه های جدید شبکه 2، برنامه »رخ به 
رخ« است که جمعه  شب ها بعد از خبر 22:30 
روی آنتن می رود. امیرعلی دانایی که با سریال 
»کاه پهلوی« نزد مخاطبان تلویزیون شناخته 
می شود، مجری این برنامه است و از چهره ها 
میزبانی می کند. وی پیش از این با مسابقه »ستاره 
ساز« تجربه کوتاهی در زمینه اجرا داشته و اکنون 
با »رخ به رخ« به تلویزیون بازگشته است. به بهانه 
تجربه جدید دانایی در این برنامه، با او گفت وگو 

کرده ایم.

چطور شد پیشنهاد اجرای برنامه »رخ به رخ« 	 
را پذیرفتید؟

بعد از درگذشت مادرم، تقریبا دو سال کار نکردم 
و یک مــدت هم ایــران نــبــودم، وقتی برگشتم 
پیشنهادهای متنوعی برای بازی در سریال های 
سینمایی  فیلم  و  خانگی  نمایش  تلویزیونی، 
داشتم، حتی در زمینه اجرا عاوه بر »رخ به رخ«، 
پیشنهادهای دیگری هم بود. دکور کار را دیدم، 
احساس کردم می شود فضای جدیدی را تجربه 

کرد.

پس در واقع ساختار متفاوت برنامه برایتان 	 
جذاب بود؟

آن زمــان ساختار برنامه خیلی مشخص نبود 
ــاده بود.  و سناریویی نداشتند، فقط دکــور آم
این برنامه حاصل یک کار جمعی اســت، اتاق 
فکری تشکیل شد، مشاور  و   روان شناس کارمان 
خانم دکتر انسیه افضلی و نویسنده های کار 
اضافه شدند و به مرور به این ساختار رسیدیم. 
دکوری ساخته شده بود و بنا بر آن مشخص بود که 
می خواهند همه چیز از گریم تا کافه روی صحنه 
باشد. این که باید از کجا شروع کنیم و به کجا 

برسیم، مشخص نبود.

 با  این شرایط تصمیم پرریسکی گرفتید 	 
این اعتماد از کجا آمد؟

در همه کارهایی که تا به حال انجام دادم، سعی 
کردم همه نقاط مختلفش را ببینم و بعد وارد 
فضای آن کــار بشوم. گاهی اتفاقات مطابق 
پیش بینی های من پیش نرفته. می توانم بگویم 
بیشتر به آن چیزی که در خودم می دیدم اعتماد 
کردم و امیدوارانه وارد شدم تا اتفاق خوبی بیفتد 
و امیدوارم این اتفاق رخ داده باشد. بله، قطعا 
ریسک بود، در قیاس با فضای کاری  گذشته ام. 

درصد ریسک پذیری ام را بالا بردم.

از این تجربه راضی هستید؟	 
بله، امیدوارم که مردم کار را دوست داشته باشند، 
چون اولین بار است که این مدل اجرا را تجربه 
کــردم، درســت است که یک تجربه کوچک در 
»ستاره ساز« داشتم، اما »رخ به رخ« نسبت به آن 
خیلی متفاوت است. وقتی در یک فضا و کار جدید 
قرار می گیری، باید سعی کنی آموخته هایت را 
در آن زمینه بیشتر کنی، از این نظر برایم جذاب 

بوده است.

انتخاب 	  اساسی  چه  بر  برنامه  مهمانان 
می شوند؟ در فضای مجازی درخصوص حضور 

آقای ریوندی انتقاداتی مطرح شد.
این موضوع را من خیلی نمی دانم، بخشی از 
مهمانان دوستانم هستند که تعدادی از آن ها 
مانند آقای مسعود شجاعی به برنامه آمده اند 
ــاران،  ــک ــد. از ورزش و تــعــدادی هم خواهند آم
هنرمندان و خواننده ها دعوت می کنیم که در 
برنامه حضور داشته باشند، حتی دیدید که آقای 
فراستی را به عنوان منتقد دعوت کردیم، منتها در 
انتخاب مهمان جز کسانی که دوستانم هستند، 
خیلی دخالتی ندارم و گروه تهیه کنندگی انتخاب 
آقای  می کنند. نمی دانم اعتراض به حضور 
ریوندی به چه دلیل بوده، انسانی هستند که در 
زمینه خاصی کار می کنند و احترام شان واجب 
است، چرا به برنامه نیایند؟ فضا باز است و تاش 
من در مدل اجرا و گفت وگو با مهمان این است که 
اگر کسی با انرژی خوبی به برنامه می آید، با انرژی 
بهتری هم برود. قرار نیست مثل خیلی از برنامه ها 

مهمان را اذیت و برایش حاشیه درست کنیم.

بله در »رخ به رخ« سوالی دربــاره حواشی 	 
مهمان پرسیده نمی شود، پس از ابتدا چنین 

سیاستی وجود داشت.
من این کار را تحت هیچ شرایطی انجام نمی دهم 
و هرکسی چنین نظری داشته باشد به حرفش 
گوش نمی کنم. البته نمی گویم در کار ما نگاه غیر 
از این بوده. این یک تفاهم جمعی است. مثا اگر 
قرار باشد روزی برنامه دیگری را هم اجرا کنم، این 
کار را نمی کنم. به ویژه در فضای هنر، چون خود 
من هم بازیگر هستم می بینم همکارانم برای این 
که در حرفه ای که پر از باندبازی  است به موفقیتی 
برسند، چقدر تاش می کنند و اصا لزومی 
نمی بینم آدم ها را بیاوریم و روی نقاط ضعف شان 

تمرکز کنیم، این اصا در سلیقه من نیست.

در هر صــورت حواشی باعث دیــده شدن 	 
برنامه می شود، نگران نبودید که با این روال 

ممکن است برنامه دیده نشود؟
ــده نشود اما  ترجیحم ایــن اســت که برنامه دی

ــت کسی هــم  نشود و حرکت  باعث آزار و اذی
ناجوانمردانه ای در برنامه اتفاق نیفتد. مانند 
قربانی کردن برنامه است، چون الان فضا طوری 
شده که آدم هــا با حمله به یکدیگر و ایجاد یک 
سری حواشی برای خودشان، مخاطب جذب 
می کنند. نه من هرگز حاضر نیستم چنین کاری 
انجام بدهم، حتی اگر به قیمت دیده نشدن برنامه 

تمام شود.

ــت با 	  ــرای ایجاد ارتــبــاط صمیمانه و راح ب
مهمانانی که سابقه دوستی و آشنایی با آن ها 

ندارید، چه می کنید؟
با کسانی که کمتر با آن هــا آشنا هستم، یک 
گفت وگوی کوچک قبل از برنامه داریم و بعد وارد 
برنامه می شویم. این به مهمان برنامه هم خیلی 
ربط دارد، همراهی مهمان در کیفیت بخشی 
از برنامه و دیده شدن آن بسیار تاثیرگذار است. 
کاری که می کنم این است که تاش می کنم با 
مهمانان خیلی صادق و راحت باشم و واقعا تا الان 
هم همین طور بوده، موردی نداشتیم که مهمان 

احساس بدی داشته باشد.

ــدام تجربه سخت تر و جــذاب تــر است  	  ک
بازیگری یا اجرا؟

بــرای مــن سخت نــبــوده، هــر دو سبک خاص 
خودشان را دارند. وقتی آدم کاری را با 

عاقه انجام می دهد، اصا سختی 
دیگر معنی پیدا نمی کند، اما با 

فاصله، بازیگری برایم جذاب تر 
است.

بعد از »ستاره ساز« پیشنهاد 	 
اجرا داشتید؟

ــاز« را جزو  البته »ســتــاره س
رزومه اجرای خودم 

چون  نمی دانم، 
فضای  جـــا  آن 

ــود  ــری ب ــگـ دیـ
آن  ــرح  ــ ــ ط و 

ــق بــه  ــل ــع ــت م
ــای  ــن و آق م
ــدی  ــ ــهـ ــ مـ
مهدوی کیا 
بــــود، بعد 

ــی  ــات ــاق ــف ات
ــه من  ــاد ک ــت اف

ــت رســانــه ای  هــیــچ وقـ
هم  الان  و  ــردم  ــ ــک ــ ن

میانه  از  نــمــی کــنــم، 
بــرنــامــه دیـــگـــر من 

ــن مــوضــوع گذشته و  حــضــور نــداشــتــم. از ای
نمی خواهم درباره اش حرف بزنم. پیشنهادهایی 
برای اجرا در پلتفرم و تلویزیون داشتم. بعد از 
»ستاره  ساز« اصا فکر نمی کردم دیگر این فضا 
را تجربه کنم و عاقه مند نبودم اما مجموعه  
ــن ریسک را  ــد کــه ای اتفاقاتی بــرایــم پیش آم

پذیرفتم.

تنها تجربه شما در نمایش خانگی سریال 	 
»خــواب زده« است، چرا این مجموعه ناتمام 

ماند؟
کار بسیار قوی و خوبی بود، در این سریال سه 
نقش بــازی کــردم که فقط یکی از آن هــا دیده 
شد و بقیه کار را اصا پخش نکردند، با این که 
سریال تدوین شده، کامل و آماده است  اما پخش 
نمی کنند. کار متعلق به روبیکا بود و نمی دانم چه 
مشکاتی برایشان پیش آمد که پخش نکردند، 
اگر درست پخش می شد یکی از سریال های 

بسیار خوب نمایش خانگی می شد.

بعد از این اتفاق، از تجربه حضور »خواب زده« 	 
پشیمان هستید؟

من از یک جایی به بعد در زندگی ام سعی کردم 
به خودم یاد بدهم که به نتیجه فکر نکنم، به مسیر 
توجه کنم. در مسیر آدم باید از کاری که می کند 
لذت ببرد و از همه توانایی اش استفاده کند 
تا خروجی خوبی داشته باشد. من به 
لحاظ نتیجه  بدشانسی های زیادی 
آوردم، از سریال »کاه پهلوی« که 
یک بار بیشتر پخش نشد بگیرید تا 
فیلم »انزوا« که باید برای آن سیمرغ 
می گرفتم، اما اسمم را از میان نامزدها 
درآوردند، تا فیلم »آپاندیس« که جایزه 
آسیاپاسیفیک بردم  اما اصا 
اعام نکردند، یکی دو 
تا نیست. در نهایت 
ــی  ــوان ــی ت ــم هـــم ن
همه را راضــی نگه 
مــمــکــن  داری، 
است کاری را بازی 
کنم کــه تــعــدادی 
دوســـــت داشــتــه 
تــعــدادی  و  باشند 
هم خوششان نیاید، 
یک تعدادی هم ممکن 
اســت اصــا از خــود آدم 
خوششان نیاید! تجربه 
به من یاد داده که نتیجه 
مهم نیست، مسیر مهم 

است.

 قاتلان عجیب 
در مینی سریال »لنداسکیپرها«

 )Landscapers( »مینی  سریال »لنداسکیپرها
محصول شبکه اچ  بی  او در آستانه انتشار قرار 
دارد. این سریال 4 قسمتی در ژانــر جنایی و 
کمدی سیاه ساخته شده و یک داستان واقعی 
را از انگلیس انتهای سده بیستم روایت می کند.

ــن مینی  ســریــال دربـــاره یــک زوج  مــاجــرای ای
ــوزان و کریستوفر ادواردز  انگلیسی به نــام س
ــوزان را  اســت که در ســال 1998، والــدیــن س
به قتل می رسانند و در باغچه خانه خود دفن 
می کنند. راز این جنایت برای 15 سال مخفی 
باقی ماند و در سال 2013 برما شد. مجموعه 
»لنداسکیپرها« راوی ماجرای دو کاراکتر عجیب 

و غریبی است که مرتکب این جنایت شده اند.

هــر دو بازیگر اصلی ســریــال کــه در نقش این 
زن و شوهر جنایتکار جلوی دوربین رفته اند، 
شناخته  شده اند. الیویا کولمن بازیگر سرشناس 
برنده اسکار در نقش »ســـوزان« بــازی کــرده و 
دیوید تیولیس هنرپیشه برنده جایزه امی که به 
دلیل بازی در مجموعه آثار »هری پاتر« شناخته 

می شود، بازیگر نقش »کریستوفر« است.
اد سینکلر نویسنده و ویل شارپ کارگردان این 
سریال  هستند. شارپ که برای کارگردانی این 
ساز  فیلم  پین  الکساندر  جایگزین  مجموعه، 
سرشناس شده، کارگردان جوانی است که در 
سال جاری، فیلم سینمایی »زندگی الکتریکی 

لوئیس وین« را کارگردانی کرده است.
قسمت نخست این مینی  سریال، روز دوشنبه 
15 آذرماه توسط شبکه اچ  بی  او پخش خواهد 
شد و احتمالا در پلتفرم های فیلیمو و نماوا نیز در 

دسترس کاربران اینترنت قرار خواهد گرفت.

ادعاها علیه »قهرمان« بالا گرفت

نگار اسکندرفر و غزاله سلطانی معتقدند حقوق 
معنوی ســوژه فیلم »قهرمان« اصغر فرهادی، 

متعلق به آزاده مسیح  زاده است.
در حالی که در روزهای گذشته، حواشی زیادی 
»قهرمان«  سینمایی  فیلم  اصلی  ــده  ای سر  بر 
ساخته اصغر فرهادی به وجود آمده، دو سینماگر 
در نوشته هایی جداگانه از تعلق حقوق مادی 
ــده ایــن فیلم به آزاده مسیح  زاده  و معنوی ای
مستندساز سخن گفته اند. نگار اسکندرفر مدیر 
آموزشگاه سینمایی »کارنامه« که کارگاه اصغر 
فرهادی در آن جا برگزار شده، در اطاعیه ای 
همه حقوق را متعلق به هنرجو )آزاده مسیح  زاده( 
دانسته و توضیح داده اگر مدرس کارگاه، بخواهد 
از این آثار استفاده کند، باید اجــازه هنرجو را 

داشته باشد.
غزاله سلطانی یکی از شرکت  کنندگان در کارگاه 
مذکور نیز در نوشته ای جداگانه به تضییع حقوق 
آزاده مسیح  زاده توسط اصغر فرهادی اعتراض 
کرده و حداقل حق این مستندساز را درج نامش 

در تیتراژ فیلم »قهرمان« دانسته است.


